
 



 

ABSTRACT 
REGULATIONS OF THE DEPARTMENT OF INTERNATIONAL 

FINANCE AND INVESTMENTS 
 

These Regulations define the legal status, objectives, organizational 
structure, functions, responsibilities, and authorities of the Department of 

International Finance and Investments (hereinafter — the Department) at 
the University of World Economy and Diplomacy. The Department is a 

structural unit of the Faculty of International Economics and Management 
and operates under the University administration in accordance with the 
legislation of the Republic of Uzbekistan, relevant presidential decrees, and 

internal regulatory documents of the University. 
 

The main purpose of the Department is to organize and conduct high-
quality educational, methodological, scientific, and moral-educational 

activities in the fields of international finance and investments. The 
Department supervises undergraduate and relevant master’s programs, 

develops curricula and teaching materials, guides students in practical 
training, research projects, independent work, and thesis preparation, and 

ensures the development of students’ analytical, research, and professional 
competencies. 

 
Key functions of the Department include conducting lectures, practical and 
laboratory classes; supervising students’ research and creative activities; 

preparing and reviewing academic programs, textbooks, and teaching 
manuals; implementing modern pedagogical and information-

communication technologies; fostering scientific research and international 
academic collaboration; organizing extracurricular activities, competitions, 

and Olympiads; and ensuring continuous improvement of educational 
quality and research output. 

 
The Department also defines responsibilities of its Head and faculty 

members, monitors compliance with professional and ethical standards, 
maintains documentation of educational and scientific activities, and 

prepares analytical and progress reports for the University administration 
according to established procedures. 

 
These Regulations come into force upon approval by the authorized 
governing body of the University, with any amendments and additions 

made according to internal University procedures. 
 

 
 

 



АННОТАЦИЯ 

ПОЛОЖЕНИЕ О КАФЕДРЕ МЕЖДУНАРОДНЫХ ФИНАНСОВ 
И ИНВЕСТИЦИЙ 

Настоящее Положение определяет правовой статус, цели, 
организационную структуру, функции, обязанности и полномочия 

Кафедры международных финансов и инвестиций Университета 
мировой экономики и дипломатии. Кафедра является структурным 

подразделением факультета международной экономики и 
менеджмента и действует под контролем руководства Университета в 

соответствии с законодательством Республики Узбекистан, 
соответствующими президентскими указами и внутренними 
нормативными документами Университета. 

 
Основная цель Кафедры — организация и проведение 

высококачественной образовательной, методической, научной и 
воспитательной работы по международным финансам и инвестициям. 

Кафедра курирует бакалаврские и соответствующие магистерские 
программы, разрабатывает учебные планы и методические материалы, 

руководит практикой студентов, научными и творческими проектами, 
самостоятельной работой и подготовкой дипломных и магистерских 

диссертаций, обеспечивая развитие аналитических, исследовательских 
и профессиональных навыков студентов. 

 
Ключевые функции Кафедры включают проведение лекций, 
практических и лабораторных занятий; руководство научной и 

творческой деятельностью студентов; подготовку и рецензирование 
учебных программ, учебников и методических пособий; внедрение 

современных педагогических и информационно-коммуникационных 
технологий; развитие научно-исследовательской работы и 

международного академического сотрудничества; организацию 
внеклассных мероприятий, конкурсов и олимпиад; обеспечение 

постоянного повышения качества образования и научной продукции. 
Кафедра также определяет обязанности заведующего и 

преподавателей, следит за соблюдением профессиональных и 
этических стандартов, ведет документацию по образовательной и 

научной деятельности и подготавливает аналитические и отчетные 
материалы для руководства Университета в соответствии с 

установленными процедурами. 
 
Настоящее Положение вступает в силу со дня его утверждения 

уполномоченным органом Университета, а изменения и дополнения 
вносятся в соответствии с внутренними процедурами Университета.



 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


